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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till finansminister Magdalena Andersson (S)

2020/21:512 Klädskatten

Regeringen har meddelat att den ska gå vidare med förslaget om att införa en 
skatt på vissa kemikalier i kläder och skor som tillverkas eller säljs i Sverige. 
Skatten har fått omfattande kritik från remissinsatserna, och bland annat har 
regeringens egen myndighet Kemikalieinspektionen påtalat att skatten riskerar 
att hämma arbetet med att fasa ut farliga kemikalier. Det innebär i klartext att 
skatten riskerar att bli kontraproduktiv för miljöarbetet. 

Nu framkommer det dessutom att skatten kan vara ett omotiverat handelshinder 
som bryter mot reglerna för EU:s inre marknad eftersom det redan finns 
unionsgemsamma bestämmelser som reglerar förekomsten av kemikalier. 
Skatten har av den anledningen anmälts till EU-kommissionen för att bryta mot 
EU-lagstiftningen.  

Med anledning av detta vill jag fråga finansminister Magdalena Andersson:

 

Kommer ministern att ta hänsyn till svaret från EU-kommissionen när den 
utformar förslaget till klädskatt i Sverige? 

………………………………………

Jessica Rosencrantz (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-16
Besvaras senast
2020-11-25 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


